

illus

Illumination

USER MANUAL دليل المستخدم



تعليمات تغير المصباح

- 1 - عند تغير المصباح قم بفصل التيار الكهربى اولا .
- 2 - قم بفتح الغطاء المودى الى المصباح اذا كان موجود .
- 3 - قم بتحريك المصباح دائريا يرفق حتى يخرج من الكبس .
- 4 - قبل ان تقوم بتشغيل التيار الكهربى تأكد اولا بتركيب المصباح جيدا .
- 5 - اذا كان الكشاف يحتوى على غطاء احد الغطاء باحكام ثم قم بتشغيل تيار الكهرباء
- 6 - لا تلمس المصباح بيدين عاريتين .

تعليمات الامان

- 1 - قبل الشروع فى التركيب قم بفصل تيار الكهرباء اولا
- 2 - بعد تشغيل الكشاف تبدأ درجة حرارة المصباح فى ارتفاع لذا يرجى عدم لمس المصباح باليد .
- 3 - اذا تريد تغير المصباح او زجاج المصباح ان وجد الفصل التيار الكهربى وانتظر حتى يبرد .
- 4 - يجب ان لا تتجاوز قوة الكهرباء (الوات) عن القيمة المحددة والملصوقه على الكشاف .
- 5 - يجب عدم النظر الى المصباح بالعين المباشرة حتى تؤثر على عينك
- 6 - عند تحطم الزجاج الواقى يجب على الفور تغييره وعدم استخدام المصباح بدون زجاج واقي
- 7 - يرجى التأكد من توصيل السلك الأرضى .
- 8 - هذا النوع من الكشاف يستخدم فى داخل البيوت
- 9 - تحذير هام : فى حالة تلف الملك او الكبس او حدوث خلل بالتوصيلات الكهربائية يجب فصل التيار فوراً عن المنتج وعدم استخدامه والرجوع الى البائع
- 10 - اذا فيه اى استفسار عن المنتج يرجى مراجعه البائع
- 11 - هذا المنتج من الحديد والالومنيوم
- 12 - صنع فى الصين

Direction of chang Bulb

- 1 pls turn off the power frist before you do any thing
- 2- open Down light access cover if have
- 3 twist out the bulb A lightly
- 4- Do not Touch the Bulb with bare hand.
- 5 When installing Bulb , please twist the Bulb in the socket carefully .
- 6 Before turning on power , replace lamp Access.

Safety Directions.

- 1 Before starting the installation, please ensure the power is off
- 2 After turning off the power, temperature of bulb will be very Hot, pls don't touch the bulb with your hand
- 3 If should change the bulb,pls cut off power frist,and wait till the bulb became cooled enough the start to change
- 4 The bulb must not exceed th specified wattage on sticker mansion .
- 5 Be sure to connect the ground lead .
- 6 When protective glasses damaged, must change new one. And don't use without protective glasses
- 7 Please do not look at the light bulb directly.
- 8 this kind of light use for indoor only
- 9 If you need any more information pls contact the seller.
- 10 in case wire damage or holder or any other problem please contact the seller
- 11 This procut is make of Iron and Aluminum
- 12 this procut is Made in china

تحذير هام : فى حالة تلف الملك او الكبس او حدوث خلل بالتوصيلات الكهربائية يجب فصل التيار فوراً عن المنتج وعدم استخدامه والرجوع الى البائع

Warning: in case if the main Wire or Holder or any Spare Part of this products is required, please contact with the seller

illus

Illumination

- (1): This product for indoor use only.
- (2): The related ambient temperature is 45°C.
- (3): This product must be installed by an eligible electrician.
- (4): Be sure to fit the lamp with the ceiling strong enough.
- (5): Turn off electrical power before starting installation.
- (6): While the lamp is on work, don't touch lamp-shade by hand.
- (7): Do not touch luminaire with wet hand or cloth, also do not touch the top of the shade.
- (8): The luminaire is class II appliance.
- (9): For models with input power cord, if the supply cord is damaged, it must be replaced by a special cord or assembly available from the manufacturer or its service agent.
- (10): The light source contained in this luminaire shall only be replaced by the manufacturer or his service agent or a similar qualified person.
- (11): Luminaire not suitable for covering with thermally insulating material.

- (1): هذا المنتج للاستخدام الداخلي فقط.
- (2): درجة الحرارة المحيطة ذات الصلة هي ٤٥ درجة مئوية.
- (3): يجب تثبيت هذا المنتج بواسطة فني متخصص.
- (4): تأكد من ملاءمة المصباح مع السقف عند التثبيت بدرجة كافية.
- (5): قم بإيقاف تشغيل الطاقة الكهربائية قبل بدء التثبيت.
- (6): أثناء تشغيل المصباح، لا تلمس غطاء المصباح يدوياً.
- (7): لا تلمس الإنارة باليد أو قطعة فماش مبللة، ولا تلمس أيضاً الجزء العلوي من الغطاء.

- (8): المصباح من التصنيف رقم II للتطبيق.
- (9): بالنسبة للطرازات المزودة بسلك طاقة الإدخال، في حالة تلف سلك الطاقة، يجب استبداله بسلك خاص أو مجموعة متوفرة من الشركة المصنعة أو وكيل خدمتها.

- (10): يجب استبدال مصدر الضوء الموجود في وحدة الإنارة فقط من قبل الشركة المصنعة أو وكيل خدمته أو شخص مؤهل مماثل.
- (11): وحدة الإضاءة غير مناسبة للتغطية بمواد عازلة للحرارة.

illus

Illumination

<p>1</p> <p>OFF غلق</p>	<p>2 قبل التركيب Before installation</p> <p>اضغط هنا Press here</p>
<p>3 Install خطوات التركيب</p>	
<p>4 اضبط طول الخط Adjust the line length</p> <p>يمكن ضبط طول السلك بالضغط على الزر المرفوع وسحبه للخارج أو دفعه للداخل</p> <p>The length of the wire can be adjusted by pressing the raised button and pulling it outward or pushing it inward</p>	<p>5 اكتمل التركيب The installation is complete</p> <p>تشغيل</p>
<p>ON</p> <p>برجى عدم ملامسة الضوء أو المسار أثناء التشغيل</p> <p>Please do not use your bare hands to adjust the core when the light is on</p>	<p>OFF</p> <p>15 mins</p> <p>اغلق الضوء وانتظر ١٥ دقيقة لتعديل مكان الضوء</p> <p>Turn off the power and wait for 15mins before adjust the core with bare hand</p>



*The product is imported and distributed by Lighting Stores Est, For Trading.

*For any further information or notes, please send your inquiry to Email: illus@lightingstores.com.sa